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Zapisnik 

31. sjednice Gradskog vijeća Grada Kutine, održane 20. veljače 2025. godine s početkom 

u 13,00 sati u Gradskoj vijećnici Grada Kutine, 

Trg kralja Tomislava 12, Kutina 

 

 

Na 31. sjednici Gradskog vijeća sudjelovali su sljedeći vijećnici: 

 

Koalicija stranaka:                                                       Koalicija stranaka: 

 

HDZ, HSU, HNS                                                  SDP, Laburisti 

1. Nebojša Čović - HDZ 

2. Matija Šurbek - HDZ 

3. Nataša Vugrinović - HDZ 

4. Milena Šimundić - HDZ 

5. Drago Šparavac - HDZ 

6. Slavko Snovak - HNS 

7. Jure Nikšić - HSU   

1. Jasminka Molnar - SDP 

2. Drago Šivak - SDP 

3. Vlatka Vasik Šoufek - SDP 

4. Momir Rajšić - Laburisti 

 

 

 

Domovinski pokret - DP  

1.Davor Malić 

 

OIP 

1. Robert Krpes  

 

HPSS 

1. Dragutin Vagner 

 

Nezavisni vijećnici:  

1. Davor Kljakić  

2. Dražen Kinderman 

3. Ivica Glibo 

4. Miroslav Šnjarić 

 

Izostali vijećnici: Barbara Mihaljević - SDP 
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Ostali sudionici 31. sjednice Gradskog vijeća: 

- gradonačelnik Grada Kutine, g. Zlatko Babić 

- zamjenica gradonačelnika, gđa Ivana Grdić  

- pročelnica Službe za opće poslove i tajnica Gradskog vijeća, gđa Martina Vazdar 

- pročelnik Ureda gradonačelnika, g. Robert Kolenc 

- privremeni pročelnik UO za financije, g. Andrija Vdović 

- pročelnik UO za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj, g. Hrvoje Krmelić 

- privremena pročelnica UO za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i civilno društvo, gđa 

Kornelija   

  Marošević 

- pročelnik UO za komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša, g. Eduard Gelešić 

- pročelnica UO za prostorno uređenje i graditeljstvo, gđa Snježana Šlabek Ohman 

- ravnatelji ustanova i direktori trgovačkih društava 

- izvjestitelji 

- predstavnici medija 

 

Tijek sjednice snimljen je na nosaču zvuka i u svakom trenutku je dostupan.  

 

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Gradskog vijeća g. Nebojša Čović. 

Na početku sjednice u 13:00 sati bilo je prisutno 13 vijećnika. U nastavku sjednici se pridružilo 

još petero vijećnika. 

  

Jednoglasno s 13 glasova za, 0 protiv, usvojen je Zapisnik 30. sjednice Gradskog vijeća te je 

donijet sljedeći 

Z a k l j u č a k 

 

Usvaja se Zapisnik 30. sjednice Gradskog vijeća Grada Kutine održane 10. prosinca 2024. 

godine. 

 

Predsjedavajući je predložio Dnevni red sjednice.  

 

Jednoglasno s 14 glasova za, 0 protiv usvojen je sljedeći  

 

 

D N E V N I  R E D 

 

1. Aktualni sat 

 

2. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o gradskim porezima Grada Kutine 

 

3. Prijedlog odluke o visini paušalnog poreza po krevetu odnosno po smještajnoj jedinici u 

kampu odnosno smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj 

 

4. Prijedlog odluke o kreditnom zaduženju Grada Kutine za kapitalne projekte Rekonstrukcija 

i izgradnja ostalih objekata u vlasništvu grada i Razvoj obrta, malog i srednjeg 

poduzetništva 

 

5. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za zaduženje Pučkom otvorenom učilištu Kutina 



 

6. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za zaduženje Osnovne škole Stjepana Kefelje 

 

7. Prijedlog odluke o  izmjenama i dopunama Programa razvoja poslovnih zona Grada Kutine 

za razdoblje 2023. – 2027. godina /projekcija 2028. – 2032./ 

 

8. Prijedlog odluke o izmjeni odluke o odabiru u postupku dodjele koncesije  za obavljanje 

dimnjačarskih poslova na području Grada Kutine 

 

9. Prijedlog programa utroška sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom 

prodajom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Kutine za 

2025. godinu 

 

10. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Grada Kutine u 

području prirodnih nepogoda za 2024. godinu 

 

11. Prijedlog odluke o imenovanju ulica u Gradu Kutini 

 

12. Prijedlog lokalne strategije izjednačavanja mogućnosti za osobe s invaliditetom Grada 

Kutine od 2025. do 2027. godine 

 

13. Prijedlog lokalne strategije za provedbu Nacionalnog plana uključivanja Roma – razdoblje 

2025.-2027.  

 

14. Prijedlog odluke o kriterijima i mjerilima financiranja Vatrogasne postrojbe Grada Kutine 

u 2025. godini 

 

15. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

osnovnog školstva Grada Kutine u 2025. godini 

 

16. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju Nacrta Statuta 

Pučkog otvorenog učilišta Kutina 

 

17. Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Kutine za 2024. godinu  

 

18. Prijedlog odluke o odobravanju Plana rada i financijskog plana Savjeta mladih Grada 

Kutine za 2025. godinu 

 

19. Prijedlog smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Grada Kutine za 

razdoblje od 2025. do 2028. godine 

 

20. Prijedlog plana djelovanja Grada Kutine u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu 

 

21. Prijedlog plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Kutine za 2025. godinu s 

trogodišnjim financijskim učincima 

 

22. Prijedlog godišnje analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Kutine za 2024. 

godinu 



Točka 1. 

Aktualni sat 

 

Na pitanja vijećnika odgovarao je gradonačelnik, pročelnici upravnih tijela, ravnatelji ustanova 

i direktori trgovačkih društava. 

Tijek rasprave snimljen je na nosaču zvuka. 

 

Vijećnik g. Drago Šparavac je postavio dva pitanja. Prvo je pitanje bilo vezan za potpisani 

ugovor o sufinanciranju obnove sportskih terena i objekata u vrijednosti 245.300,00 EUR. 

Vijećnika je zanimalo može li se uskoro očekivati takav projekt i za poboljšanje uvjeta sportskih 

terena i objekata na nogometnim igralištima seoskih klubova. 

Drugo pitanje se odnosilo na stanje nogostupa kroz Šartovac nakon aglomeracije koja se radi 

već tri godine. Izrazio je ogorčenost mještana Šartovca te se osvrnuo na nekvalitetno izrađene 

i nedovršene nogostupe zbog kojih stradavaju prolaznici, osobito noću, na šahte koje su 

postavljene posred nogostupa, na loše bankine, a sve to bez ivičnjaka na koje često prijeđu 

kamioni te ugrožavaju pješake, osobito školsku djecu. Zanimalo ga je kada će se radovi na 

nogostupu i kolnicima konačno završiti kako bi ljudi mogli normalno hodati te tko je dužan 

postaviti ivičnjake. 

  

Gradonačelnik je izvijestio kako je nedavno potpisao ugovor s Ministarstvom znanosti i sporta 

na iznos od 245.000,00 EUR te da se isti odnosi na realizaciju investicije čija je vrijednost 

600.000,00 EUR. Detaljno je objasnio što će se sve od sportskih terena navedenom investicijom 

izgraditi, od pomoćnih igrališta do izgradnje  multifunkcionalnog igrališta koje bi bilo 

namijenjeno za  mali nogomet, rukomet i badminton te najavio skori početak realizacije 

projekta. Gradonačelnik je čestitao svim kutinskim sportašima, kako u pojedinačnim tako i u 

ekipnim sportovima na izvanrednim uspjesima na natjecanjima. Što se tiče ulaganja u sportske 

terene u prigradskim naseljima, naglasio je da će to sigurno uslijediti, ali najvjerojatnije na 

način da će prioritet imati oni sportski tereni koji su u vlasništvu ili tih sportskih klubova ili u 

vlasništvu Grada Kutine. Istaknuo je problem imovinsko-pravnih odnosa koji su prepreka za 

dobivanje financijskih sredstava od strane Ministarstva ili EU fondova. 

 

Što se tiče nogostupa u Šartovcu gradonačelnik je izvijestio da je održan sastanak s Hrvatskim 

cestama te je dogovorena temeljita obnova ceste D45 koja prolazi kroz Šartovac i da će se 

izdvojiti određena sredstva za obnovu ivičnjaka. Spomenuo je napredak u odnosima s 

Hrvatskim cestama koji se očituje kroz uređen pješački prijelaz, asfaltiran dio prilaza i državne 

ceste te poboljšanu signalizaciju. Izjavio je da će i realizacija obnove ivičnjaka uslijediti vrlo 

brzo. 

 

Direktor Moslavine d.o.o. g. Mijo Šepak u nastavku odgovora o stanju nogostupa u Šartovcu 

ponovio je ono što je već rečeno mnogo puta prilikom rasprave o posljedicama projekta 

aglomeracije, da je izvoditelj radova obvezan  izvršiti sanaciju nogostupnog dijela na način da 

ga najmanje vrati u prvobitni položaj i da ne može biti lošiji nego što je bio. Izvijestio je da su 

određeni nedostaci otklonjeni dok će ostali biti otklonjeni do preuzimanja građevine i samog 

tehničkog pregleda. Istaknuo je kako je činjenica da u drugom dijelu nogostupa, od doma prema 

dolje nije stavljen drugi sloj asfalta i da su šahte, koje su u samom nogostupu, više od nosivog 

dijela, ali da su razlog tome izuzetno niske temperature koje traju već duže vrijeme i da postoji 

obećanje izvođača radova da će se završiti i taj dio habajućeg sloja čim se stvore malo bolji 

meteorološki uvjeti. 

 



Vijećnik g. Ivica Glibo se osvrnuo na nastavak radova na dječjem vrtiću te brojne 

dezinformacije koje se šire što se tiče sredstava iz kojih se radovi financiraju. Zamolio je 

gradonačelnika točan podatak, ako je moguće u postocima, u kojim su iznosima sufinancirani 

vrtići, kako ovaj u Kutini, tako i onaj u Kutinskoj Slatini. 

 

Gradonačelnik je odgovorio kako je njegov mandat obilježen velikim ulaganjima u predškolski 

sustav od samih priprema projekata i početka realizacija, a u nekim projektima i završetaka 

realizacija i da se radi o izgradnji 4 objekta dječjih vrtića na području Grada Kutine. Naglasio 

je kako se prvi put vodi briga o prigradskim naseljima i spomenuo dječji vrtić u Banovoj Jarugi 

u sklopu društvenog doma koji je u funkciji i prima 20-ak djece, da je u njega uloženo oko 

1.000.000,00 EUR i da je dio financiran EU sredstvima. Govorio je i o izgradnji dječjeg vrtića 

u Kutinskoj Slatini i izvijestio da se očekuje da će izgradnja biti gotova do kraja lipnja,  da će 

vrtić biti opremljen i da će biti dobivene sve potrebne uporabne dozvole do početka  sljedeće 

pedagoške godine i da će u njemu biti mogućnost prihvata 32 djece u 2 skupine, 1 jasličke i 1 

starija vrtićka skupina. Izvijestio je da će taj vrtić koštati oko 1.300.000,00 EUR, s opremanjem 

možda 1.400 000,00 EUR i da su tu EU sredstva na razini 500.000,00 EUR. 

Najavio je da se Grad planira prijaviti  na još jedan takav natječaj za izgradnju vrtića u 

Repušnici, čija će cijena biti slična onome u Kutinskoj Slatini i da se planira dobiti 30 % 

sredstava iz EU fondova. 

Gradonačelnik je zatim govorio o problemima kod izgradnje novog vrtića u Kutini zbog 

poteškoća s izvođačem i javnom nabavom te naglasio da su sve štete nastale na objektu u 

potpunosti nadoknađene iz dobivenih jamstava. Spomenuo je kako se Grad u međuvremenu 

javio na natječaj za nastavak izgradnje tog vrtića i dobio 1.500.000,00 EUR iz EU fonda za 

nastavak izgradnje i da se vrijednost vrtića procjenjuje na 3.900.000,00 EUR i da je ukupno 

1.500.000,00 EUR iz EU fondova. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je pitala gradonačelnika zašto je prošle godine svojim potpisom 

na rješenju prevario 35 obrtnika i poduzetnika i oduzeo im pravo dobivanja naknade za 

sufinanciranje zapošljavanja i samozapošljavanja. Podsjetila je kako je na sjednici Gradskog 

vijeća 20. lipnja 2024. godine donesena odluka o Programu sufinanciranja novog zapošljavanja 

i samozapošljavanja, da je Povjerenstvo zaprimilo preko 60 zahtjeva od kojih je 35 zahtjeva 

ocijenjeno pozitivno. Nadalje, da je zaključeno da će oni dobiti sredstva ukoliko se usvoji 

sljedeći rebalans proračuna, koji je i usvojen, ali da je netko propustio podići sredstva na toj 

stavci i tih 35 poduzetnika i obrtnika je ostalo bez svojih sredstava. Vijećnica je naglasila kako 

je u javnom pozivu pisalo da je Grad Kutina obavezan isplatiti sredstva u roku 30 dana.  

Osvrćući se na natječaje za zapošljavanje u Gradskoj upravi koji su u tijeku, vijećnica je pitala 

koliko je trenutno osoba zaposlenih u Gradskoj upravi. 

 

Gradonačelnik je odgovorio da je u Gradskoj upravi zaposleno 58 osoba. 

 

Pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj g. Hrvoje Krmelić je 

odgovorio na pitanje vezano za Program potpore za zapošljavanje i samozapošljavanje. Naveo 

je kako je zadnji rebalans proračuna bio u listopadu 2024. godine, no u to vrijeme još nisu bile 

otvorene ponude te se nije znala točna informacija koliko će novaca biti potrebno za sve one 

kandidate koji će se javiti na natječaj. Nakon isteka roka Povjerenstvo je otvorilo ponude te se 

vidjelo da postoji veći broj zahtjeva od osiguranih sredstava u proračunu. Pročelnik je potvrdio 

da su svi kandidati obaviješteni kako su njihovi zahtjevi ocijenjeni  pozitivno, ali da su prema 

kriterijima bodovne liste sredstva prvo dobili oni kandidati koji su imali najveći broj bodova 

jer je u proračunu bilo osigurano 53.100,00 EUR, a potrebe zahtjeva je bilo gotovo 



100.000,00 EUR i da je bilo potrebno osigurati dodatna sredstva u proračunu kako da bi se i 

ostalim kandidatima mogle izvršiti isplate. 

S obzirom da  nakon 30. listopada više nije bilo rebalansa nije bilo mogućnosti da se svima 

ostalim kandidatima isplate sredstva za potporu. Pojasnio je da je u roku 30 dana donesena 

odluka gradonačelnika u skladu s proračunom i osiguran sredstvima i da se program nije 

obvezao da će se svim kandidatima isplatiti sredstva. Ponovio je kako Grad nažalost, zbog 

zaštite proračuna nije bio u mogućnosti izvršiti isplatu svim kandidatima koji su se javili, a bili 

su pozitivno ocijeni, nego je bilo isplaćeno samo onoliko koliko je sredstava bilo osigurano. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar u nadopuni je rekla kako u javnom pozivu nije pisalo ako, nego 

je pisalo da će svi koji zadovoljavaju kriterije i prikupe više od 20 bodova sredstva dobit 

sredstva i da je pisalo da je obaveza Grada da isplate sredstva svima koji dobiju pozitivno 

rješenje. 

 

Pročelnik g. Hrvoje Krmelić je ponovio kako Program to nije tako predvidio nego da je uvjet 

bio, ako je osigurano dovoljno sredstava, da je u proračunu bilo osigurano 53.100,00 EUR i da 

zato postoje bodovne liste i kriteriji. Istaknuo je kako je svim korisnicima bilo jasno i decidirano 

napisano da oni ispunjavaju uvjete, ali da se ne raspolaže dovoljnim sredstvima i da će im, kada 

se u rebalansu proračuna osiguraju, sredstva biti isplaćena. 

 

Vijećnica gđa Milena Šimundić je postavila dva pitanja. Osvrnula se na problem spoja ceste  

između Selišta i Mikleuške dužine 2 km  koja je u jako lošem stanju  i koju bi trebalo asfaltirati. 

Istaknula je značaj koju ta cesta ima za lokalno stanovništvo i izletnike prema Moslavačkoj gori 

te pitala može li se i u kojem roku ta cesta asfaltirati. 

Drugo se pitanje odnosilo na izradu projektne dokumentacije za priključak vode u naselju 

Selište kako bi se svi stanovnici mogli priključiti na vodovod. Izvijestila je da je sa situacijom 

upoznat i direktor Moslavine d.o.o. g. Mijo Šepak, koji je bio na terenu u kolovozu prošle 

godine te pitala može li se što napraviti po tom pitanju. 

  

Odgovarajući na pitanje o spoju ceste, gradonačelnik je izvijestio kako je napravljen pregled 

svih cesta koje bi trebalo presvući s asfaltom i obnoviti, da je riječ o ulaganju na razini 

7.000.000,00 EUR, a da se u konkretnom slučaju prema projekcijama Grada radi o oko  

250.000,00 EUR. Spomenuo je dosadašnje prioritete kod obnova cesta i rekao da će i predmetna 

cesta doći na red, možda i ove godine. 

Što se tiče pitanja vezanog za  projektnu dokumentaciju izrade vodovoda, gradonačelnik je 

napomenuo kako postoji  puno zahtjeva iz prigradskih naselja za izgradnju manjih vodovoda 

jer su se stvorili  uvjeti kroz projekt aglomeracije. Objasnio je da je projekt aglomeracije obično 

prošao glavnim dijelovima naselja i da postoji puno sporednih uličica gdje i ti stanovnici 

očekuju da im se dovede vodovod. Budući da su te kuće malo udaljenije od  glavnog voda, 

gradonačelnik je rekao da će se nastojati svake godine rješavati barem 2-3 takve uličice. 

Spomenuo je trenutne radove po pitanju vodovoda i rekao da je projektiranje nekoliko 

vodovoda u tijeku, pa tako i onaj u Selištu i da ti stanovnici mogu očekivati da će dobiti vodovod 

sigurno u skorije vrijeme. 

Gradonačelnik je pozvao građane da se u što većem broju priključuju na vodovodnu mrežu jer  

je to nužno da bi se kasnije mogla prikazati priuštivost samog projekta. Isto tako, spomenuo je  

da je cijena priključka povoljna te da nije dobro što smo na razini 20% umjesto očekivanih 

93 % priključaka te da se čak i oni koji su potpisali razne peticije na kraju ne priključuju na 

vodovod ili odvodnju, odnosno kanalizaciju. 

 



Vijećnik g. Davor Malić je postavio dva pitanja. Prvo se pitanje odnosilo na cestu koja je 

nedavno obnavljana u Ulici kralja P. Krešimira. Vijećnik je došao do saznanja kako se u jednom 

dijelu, kod Plodina, asfalt nije mijenjao te ga je zanimalo je li to istina i ako je, zašto nije, da li 

je to bilo u proračunu i je li još nešto naknadno iskrslo pa se taj dio nije promijenio. 

Drugo pitanje se odnosilo na stari hotel i tri zgrade na kojim su se pokrenuli neki radovi. 

Zanimalo ga je dokle su radovi stigli i da li se ti objekti mogu staviti brzo u funkciju i  osposobiti 

i za neku drugu namjenu. 

  

Što se obnove cesta tiče, gradonačelnik je odgovorio da ceste čiji je vlasnik županijske ceste 

Grad sufinancira s 50 %, ali da je prijedlog i odluka  u konačnici njihova već prema stanju ceste 

te ako Grad ima određenu svotu novaca, njihova je ipak zadnja riječ i pristupa se najviše obnovi 

asfalta tamo gdje je u najlošijem stanju i gdje bi se za održavanje trošilo puno sredstava. 

Gradonačelnik je izrazio nadu da će se u budućnosti i taj dio obnoviti ako je u tako lošem stanju 

i da se Grad za sada morao uokviriti u 1.500.000,00 EUR ta da je su obnovljene ceste u 

Međuriću, Čairama i Ulici Kralja P. Krešimira IV te dio Zagrebačke ulice. 

Što se tiče zgrada bivšeg samačkog hotela, gradonačelnik je istaknuo da je problem isti kao i 

kod svih zgrada koje su u lošem stanju, a to je pitanje vlasništva te da je riječ uglavnom o 

vlasništvu RH ili u većinskom vlasništvu države i da je država jednostavno troma u donošenju 

odluka.  

Objasnio je da je samački hotel u vlasništvu Naftaplina, da njime upravlja HOSTIN i da je Grad 

nekoliko puta pokušavao stupiti s njima u kontakt i vidjeti koja će mu biti namjena. Istaknuo je 

da Grad Kutina sigurno ne može biti kupac tog objekta ako ne postoji neka čvrsta namjenu, da 

se predlagalo SMŽ da uđu u vlasništvu tog objekta i da ga prenamijene u Dom za starije i 

nemoćne te da je odluka sada na njima. Spomenuo je još neke objekte na području Grad Kutine 

koji propadaju, a koji su u vlasništvu Naftaplina ili države i naglasio da Grad ne može preuzeti 

odgovornost da te objekte obnovi, ali da može temeljem i ovakvih prijedloga vijećnika 

upućivati dopise i zahtijevati da se nešto napravi. 

 

Vijećnik g. Momir Rajšić postavio je dva pitanja. Prvo se osvrnuo na pregovore s Accolade-

om, iznio kronologiju što se događalo zadnjih nekoliko godina i svoje viđenje situacije. Pitao 

je koliko je Grad još spreman čekati ako Accolade ne prihvati i potpiše ponudu, da li postoji 

plan B, da li će se ići na parcelizaciju tog zemljišta i  da li će se zemljište ponuditi nekim drugim 

investitorima. 

Drugo je pitanje bilo vezano za spalionicu i dopis pročelnice Upravnog odjela za prostorno 

uređenje i graditeljstvo Mjesnom odboru Krč kojim se daje do znanja da Grad Kutina nema 

ništa s odlukom o prenamjeni zemljišta u Poslovnoj zoni, a što bi omogućilo da se tu jednoga 

dana investira u spalionicu. Vijećnik je izrazio mišljenje da se tu radi o nekoj vrsti klasičnog 

prebacivanja odgovornosti između Grada Kutine i SMŽ. Pitao je je li ikome u Gradu palo na 

pamet da se žali na tu odluku, bilo pismeno, bilo usmeno jer je mišljenja da odluka SMŽ ne 

može biti konačna ako se Grad s time ne složi. Podsjetio je na riječi gradonačelnika da se ne 

može samo tako ići preko volje Grada te pitao da li postoji bilo kakav pisani ili usmeni trag da 

se netko žalio na tu odluku, bilo na županijskoj razini, bilo na nekoj višoj razini Republike 

Hrvatske. 

 

Odgovarajući na prvo pitanje, gradonačelnik je zamolio vijećnike za strpljenje jer će se 

problematika tvrtke Accolade i eventualno sklapanje ugovora sa Gradom Kutinom o kupnji 

zemljišta  naći na 32. sjednici Gradskog vijeća koja se planira za 25. ožujka 2025. godine. 

Što se tiče drugog pitanja, izgradnje postrojenja za proizvodnju energije iz otpada,  

gradonačelnik je odgovorio, kao mnogo puta do sada, da je Gradsko vijeće Grada Kutine 



ključno i da samo ono može donijeti konačnu odluku o prodaji zemljišta u poslovnoj zoni bilo 

kojem investitoru. 

 

Vijećnik g. Jure Nikšić se osvrnuo na nedavno potpisani ugovor između Grada Kutine i bolnice 

Dr. Ivo Pedišić iz Siska u području usluge biokemijskog laboratorija i govorio o tome što će to 

značiti za građane Grada Kutine. Osvrnuo se i na otvorenje Doma za starije i nemoćne i zahvalio 

svim vijećnicima koju su u ovom mandatu podržavali njegove prijedloge od kojih su mnogi 

realizirani. 

 

Gradonačelnik se isto tako osvrnuo na novu uslugu i mogućnost vađenja krvi u prostorijama 

Doma zdravlja Kutine i naglasio da su svi zajedno uložili dosta truda za ovaj novi standard,  

kao i na nastojanja za dolazak 6 specijalista u Dom zdravlja Kutina. 

Gradonačelnik se osvrnuo na još jedan izazov i dugogodišnji problem, nedostatak pedijatra u 

Kutini te ponovio što sve Grad Kutina čini i kakve modele iznalazi da bi privukao pedijatra u 

Kutinu. Spomenuo je i kako se s tim problemom nose neki drugi gradovi u RH te postavio 

retoričko pitanje zašto se liječnici rijetko odlučuju za specijalizacije u području pedijatrije. 

Zahvalio je ravnateljici doma Zdravlja i vijećnicima koji se već duže vrijeme trude riješiti ovaj 

aktualni problem za sve građane Kutine. 

 

 

Točka 2. 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o gradskim porezima Grada Kutine    

 

Privremeni pročelnik Upravnog odjela za financije g. Andrija Vdović objasnio je  Prijedlog 

odluke o izmjenama i dopunama Odluke o gradskim porezima Grada Kutine. Podsjetio je 

prisutne da je Grad Kutina sukladno Zakonu o lokalnim porezima, donio Odluku o gradskim 

porezima koja je stupila na snagu 1. siječnja 2024. godine i kojom je uvedena obveza plaćanja 

poreza na kuće za odmor u visini 1,99 EUR po metru kvadratnom korisne površine kuće za 

odmor. Osvrnuo se na poreznu reformu kada je ukinut prirez i uvođenje poreza na kuće za 

odmor. Navedenom reformom i odlukom Grada Kutine, Grad Kutina je u 2024. godini 

ukidanjem prireza ostao bez 800 do 900.000,00 EUR prihoda, a od poreza na kuće za odmor 

prihodovao oko 25.000,00 EUR. Objasnio je prisutnima da je Zakonom o izmjenama i 

dopunama Zakona o lokalnim porezima od 1. siječnja ove godine propisana obaveza za jedinice 

lokalne samouprave da uvedu porez na nekretnine koji će zamijeniti porez na kuće za odmor. 

Naglasio je da je zakonom propisano da jedinica lokalne samouprave može donijeti odluku o 

iznosu poreza od 0,60 do 8,00 EUR po metru kvadratnom površine te da se odlukom predlaže 

visina poreza u iznosu od 2,00 EUR po metru kvadratnom. 

 

Gradonačelnik je podsjetio prisutne da je porezna politika Grada Kutine da se minimalno 

opterećuju sugrađani s bilo kojim poreznim davanjima. Osvrnuo se na uvođenje poreza na 

nekretnine koji mijenja dosadašnji porez na kuće za odmor. Ujedno se osvrnuo i na slijedeću 

točku dnevnog reda koja predlaže uvođenje paušalnog poreza po krevetu za kuće za odmor, 

odnosno za turističke prostore i hotele koji je do sada iznosio 20,00 EUR po krevetu. Naglasio 

je da je zakonom propisan iznos od 30,00 do 150,00 EUR te da se predlaže u slijedećoj točki 

iznos od 30,00 EUR po krevetu.  

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je predložila razdiobu poreza na nekretnine po zonama. 

Predložila je da se uvedu najmanje dvije zone. Prva zona bi bila zona gdje je sređena 

infrastruktura, kanalizacija i dr. i iznosila bi 2,00 EUR po kvadratnom metru. Za drugu zonu je 



predložila da iznosi najviše 1,00 EUR po kvadratnom metru ili da bude na najnižoj razini od 

0,60 EUR po kvadratnom metru. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner se složio s vijećnicom gđom Jasminkom Molnar o uvođenju zona. 

Zanimalo ga je na koji način se određuje nekretnina, odnosno na šta se plaća porez. Ujedno ga 

je zanimalo kome se stranka može žalit nakon dobivanja rješenja o plaćanju poreza. 

 

Vezano za zone, privremeni pročelnik je objasnio da se ovdje govori o drugoj nekretnini koja 

služi za odmor i da se navedena nekretnina smatra luksuzom te da  postoje vlasnici više 

nekretnina koji iznajmljuju luksuzne kuće za odmor u ruralnom dijelu, a oni bi prema prijedlogu 

vijećnice Molnar, plaćali puno manji porez.  Objasnio je da će se porez razrezivati prema 

podacima koje Grad Kutina  ima o komunalnoj naknadi u svojoj bazi te da će sugrađani imati 

pravo na žalbu na rješenje koje mu se dostavi. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je istaknula da se Klub vijećnika SDP i Laburista zalaže za 

određivanje poreza na nekretnine prema vrijednosti nekretnine te da će biti protiv navedene 

odluke. 

 

Vijećnik g. Momir Rajšić je istaknuo da nekadašnje vikendice  služe za stanovanje te se 

proširuje broj objekta koji služe za stanovanje. Zanimalo ga je koliko će promjene utjecati na 

proračun Kutine. 

 

Privremeni pročelnik je odgovorio da je prihod u prošloj godini od kuća za odmor iznosio 

25.000,00 eura. Objasnio je da nekretnina koja služi za stanovanje neće biti predmet 

oporezivanja te da je cilj oporezivati prazne nekretnine koje nisu u funkciji ili su u funkciji 

povremenog najma ili najma koji nije evidentiran. 

 

Vijećnika g. Momir Rajšića je zanimalo zašto se Grad Kutina odlučio na iznos oporezivanja od 

2,00 eura ako nama velikog utjecaja na povećanje proračuna. 

 

Privremeni pročelnik je objasnio da je iznos od 2,00 eura predložen jer se nije htjelo dodatno 

porezno opterećivati sugrađane Grada Kutine. Obrazložio je da je prije ovih izmjena i dopuna 

zakona porez na kuću za odmor bio 100 % prihod Grada Kutine, a sada je 80% Grada Kutine i 

20 % županije. 

 

S 10 glasova za, 4 protiv, 2 suzdržana donijeta je 

 

Odluka 

o izmjenama i dopunama Odluke o gradskim porezima Grada Kutine 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 3.  

Prijedlog odluke o visini paušalnog poreza po krevetu odnosno po smještajnoj jedinici u 

kampu odnosno smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj 

 

Privremeni pročelnik Upravnog odjela za financije g. Andrija Vdović obrazložio je Prijedlog 

odluke o visini paušalnog poreza po krevetu odnosno po smještajnoj jedinici u kampu odnosno 



smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj i izvijestio da je prema trenutno važećoj 

odluci utvrđen iznos paušalnog poreza u visini od 150,00 kn po jednom krevetu ili smještenoj 

jedinici i da su sada izmjenom Zakona o porezu na dohodak raspisani minimalni i maksimalni 

iznosi za pojedine kategorije. Nastavio je kako se to gleda prema indeksu turističke razvijenosti 

koji se objavljuje na internetskim stranicama Ministarstva turizma i sporta za svaku jedinicu, 

da  postoji raspon od prve od četvrte kategorije i da Grad Kutina ulazi u treću kategoriju čiji je 

raspon od 30,00 do 150,00 EUR. Objasnio je trenutačnu situaciju i rekao kako za 2024. godinu 

postoji  ukupan prihod od 2.200,00 EUR, po staroj odluci, da od toga SMŽ ide 500,00 EUR, a 

1.700,00 EUR ostaje Gradu Kutini. Zaključio je kako je minimalni moguć iznos 30,00 EUR po 

krevetu, odnosno po smještenoj jedinici, a ako se ova odluku ne donese ili da nije predložena, 

automatski bi se taj iznos popeo na 90,00 EUR, sukladno izmjenama zakona.  

 

Vijećnik g. Davor Malić je pitao odnosi li se tih 30,00 EUR po krevetu bez obzira na 

popunjenost kapaciteta. 

 

Pročelnik je odgovorio kako sam riječ paušalno znači bez obzira na popunjenost kapaciteta. 

 

Jednoglasno 15 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o visini paušalnog poreza po krevetu odnosno po smještajnoj jedinici u kampu odnosno 

smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 4. 

Prijedlog odluke o kreditnom zaduženju Grada Kutine za kapitalne projekte 

Rekonstrukcija i izgradnja ostalih objekata u vlasništvu grada i Razvoj obrta, malog i 

srednjeg poduzetništva 

 

Privremeni pročelnik Upravnog odjela za financije g. Andrija Vdović obrazložio je  

Prijedlog odluke o kreditnom zaduženju Grada Kutine za kapitalne projekte Rekonstrukcija i 

izgradnja ostalih objekata u vlasništvu Grada i Razvoja obrta, malog i srednjeg poduzetništva i 

objasnio da Zakon o proračunu predviđa da se jedinica lokalne samouprave može zadužiti samo 

za investiciju koja se financira iz njezinog proračuna i koju potvrdi njezino predstavničko tijelo, 

uz  suglasnost ministra financija, odnosno Vlade RH kada je to potrebno putem ministra 

financija. 

Izvijestio je što se sve planira napraviti u okviru navedenih kapitalnih projekata i da se radi o  

projektu izgradnje dječjeg vrtića u Kutini, energetskih obnova zgrada na adresi Crkvena ulica  

6, Kutina, Braće Perkovića 63 u Ilovi, Đuke Čaića bb Jamarica, područni vrtić u Kutinskoj 

Slatini i projekt Poduzetničkog inkubatora u okviru programa Razvoja obrta, malog i srednjeg 

poduzetništva. Objasnio je da su sukladno potrebi za financiranjem zatražene ponude od banaka 

i da je najpovoljnija bila ponuda Hrvatske banke za obnovu i razvoj, je su ponuđeni uvjeti fiksne 

kamatne stope od 3,10 % godišnje koja se može dodatno umanjiti od strane HBOR-A.  

 

Vijećnica Jasminka Molnar je pitala zašto iznosi nisu odvojeni za svaku investiciju te podsjetila 

na sve kredite koje je Grad Kutina od 2021. godine uzimao, na iznos od prodaje odmarališta u 



Malom Lošinju te problematiku izgradnje novog vrtića u Kutini sredstva koja su dobivena u 

povratu od izvođača. 

 

Privremeni pročelnik g. Andrija Vdović je odgovorio da pojedinačni iznosi nisu namjerno 

navedeni sukladno uputi Ministarstva financija jer da su iznosi u odluci fiksno navedeni, 

ukoliko dođe do bilo kakvog rebalansa proračuna nakon postupaka javne nabave i potrebe 

prebacivanja sredstava s jednog projekta na drugi,  morala bi se tražiti suglasnost Ministarstva 

financija što bi otežalo i produžilo provođenje projekta. Naglasio je da je podatak o tome koji 

je iznos za određenu investiciju iz kredita planiran vidljiv u Proračunu prema izvorima 

financiranja. 

 

Gradonačelnik je naveo iznose koji su utrošeni i koju su planirani za novi dječji vrtić i za ostale 

projekte,  govorio je o sredstvima od prodaje odmarališta Mali Lošinj, o zaduživanjima, o 

dugoročnim kreditima o povlačenju sredstava iz EU fondova te o prihodima i rashodima te 

načinu trošenja sredstava  Proračuna. 

 

Vijećnica je ponovila pitanje zašto se kredit opet diže ako se je već dobilo ukupno 3.900.000,00 

EUR od prijašnjeg kredita, prodaje Odmarališta Mali Lošinj i sredstava EU fondova. 

 

Gradonačelnik je ponovio kako Grad Kutina ima jedinstvenu riznicu i da sav izvor financiranja, 

bio on od prodaje nekretnina, zemljišta, od komunalne naknade, od poreza, čini jedinstvene 

prihode grada te da postoji  unutarnja raspodjela izvora postojećih mogućnosti financiranja i da 

se ne mogu trošiti vlastita sredstva na realizaciju investicija, ako su se dobila sredstava od 

države ili EU fondova. Zatim je govorio o dobivenim sredstvima iz EU fondova i raznih 

Ministarstava te ponovio na koji način se financiraju razni projekti. 

 

Vijećnica je imala nadopunu i naglasila da je 259 vrtića u RH izgrađeno sufinanciranim 

sredstvima, a da je Grad Kutina krenuo sa svojim sredstvima prodajom odmarališta na Malom 

Lošinju. Naglasila je i da je projektna dokumentacija za vrtić u Banovoj Jarugi pripremljena za 

vrijeme prethodne gradske vlasti. 

 

Vezano za izgradnje vrtića u RH gradonačelnik je naglasio kako je 200 vrtića izrađeno 

sredstvima Ruralnog fonda i da se Grad Kutina nije mogao javiti jer ne bi prošao zbog indeksa 

razvijenosti. Zatim je govorio o indeksu razvijenosti i o važnosti je li neki grad županijsko 

sjedište ili ne i o tome što to znači prilikom dobivanja sredstava iz raznih fondova i koliko 

sredstava ta središta dobivaju kao i o brojnim kriterijima za dobivanje sredstava. Izrazio je 

žaljenje što Grad Sisak nije prihvatio suradnju na realizaciji nekih projekata i dobivanju 

sredstava ITU mehanizma. 

 

Vijećnik g. Ivica Glibo je izrazio mišljenje kako se određeni pojmovi krivo zbrajaju i naglasio 

kako sve piše u gradskom proračunu samo se mora znati ispravno pročitati. 

 

Vijećnik g. Momir Rajšić se osvrnuo na izlaganje gradonačelnika i rekao kako ne može glasati 

za novo kreditno zaduženje jer je loš tajming iz nekoliko razloga,  nije bilo rebalansa, a i dolaze 

izbori. 

 

S 10 glasova za, 4 protiv, 1 suzdržan donijeta je 

 

 



Odluka 

o kreditnom zaduženju Grada Kutine za kapitalne projekte Rekonstrukcija i izgradnja 

ostalih objekata u vlasništvu grada i Razvoj obrta, malog i srednjeg poduzetništva 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 5.  

Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za zaduženje Pučkom otvorenom učilištu Kutina 

 

Privremeni pročelnik Upravnog odjela za financije je obrazložio Prijedlog odluke o davanju 

suglasnosti za zaduženje Pučkom otvorenom učilištu Kutina i naglasio kako ovdje nije riječ o 

zaduženju Grada nego Gradsko vijeće treba dati suglasnost Pučkom otvorenom učilištu. Naveo 

je da je namjena zaduženja financiranje radova energetske obnove zgrade Pučkog otvorenog 

učilišta što uključuje toplinsku izolaciju, ugradnju unutarnje i vanjske stolarije, sustav grijanja 

i hlađenja, da je nadležni upravni odjel zahtjev ocijenio opravdanim  i proslijedio u daljnju 

proceduru Upravnom odjelu za financije koji je utvrdio da je kreditno zaduženje za koje se traži 

suglasnost u skladu s kreditnim mogućnostima Grada jer u tijeku ove godine ističu sva kreditna 

zaduženja ustanova te bi ovo bio novi ciklus zaduženja. Objasnio je da je namjena zaduženja 

sufinanciranje EU projekta, odnosno financiranje preostalog iznosa između onoga što je 

dobiveno kroz EU fondove i određene procjene prema tržišnom stanju koliko bi ta investicija 

koštala. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je izjavila kako podržava obnovu učilišta jer je tamo radila kao 

ravnateljica i smatra da je to prekrasna zgrada, jedina koja nije obnovljena u samom centru i 

svakako zaslužuje obnovu. Napomenula je da je izrada projektne dokumentacije krenula dok je 

ona još bila ravnateljica i čestitala svima koji su uspjeli do kraja izraditi dokumentaciju, prijaviti 

se i  dobit sredstva od Ministarstva. Zamolila je gradonačelnika da objasni gdje će se djelatnici 

izmjestiti i što će se događati sa Pučkim otvorenim učilištem u narednih 30 mjeseci i kraće. 

 

Gradonačelnik je u uvodu odgovora iznio podatak da je Grad energetski obnovio 4 osnovne 

škole i obje glavne zgrade Dječjeg vrtića, Maslačak i Neven, i da u svemu tome nije bilo 

zabrinutosti vezane za premještaj za vrijeme radova te da nitko nije trpio zbog radova i  

izmještanja. Naglasio je da će djelatnici sigurno biti smješteni u prostore gdje će imati 

zadovoljavajuće uvjete za rad koji su minimalno potrebni i da će sve podatke o tome imati na 

vrijeme. Istaknuo je da je prvi korak donošenje Odluke o zaduženju, nakon koje slijedi 

potpisivanje ugovora o kreditu, a kada financijska konstrukcija bude zatvorenu tek onda 

ravnateljica može potpisati ugovor sa izvođačem radova. Nadalje, rekao je da je odabran 

izvođač radova, tvrtka Slukom, koja je kada potpiše ugovor sa investitorom dužna u određenom 

roku dati plan radova i aktivnosti na samom objektu, a da će iz plana radova biti iščitano u koje 

vrijeme će se i prema kojoj dinamici raditi unutarnji radovi koji će zahtijevati da u tim 

prostorijama nije nitko prisutan. Objasnio je praksu kod dosadašnje energetske obnove, a ta je 

da se prilikom izvođenja vanjskih radova boravi i radi u unutarnjim prostorijama uz 

pridržavanje svih sigurnosnih mjera.  Napomenuo je da će djelatnici Pučkog otvorenog učilišta 

biti o svemu pravovremeno obaviješteni te da će im biti osiguran novi prostor. Naglasio je da 

će se nastojati da se radovi koji su vezani uz Osnovnu glazbenu školu odvijaju tijekom ljetnog 

razdoblja i praznika kako bi se osigurali kontinuirani uvjeti za rad, a ako to ne bude moguće, 

da će se naći zamjenski prostor u nekoj drugoj osnovnoj školi koja može osigurati potrebne 

uvjete. 



 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je napomenula da je njezina zabrinutost bila usmjerena prema 

korisnicima, a ne zaposlenicima. Napomenula je da je početna procijenjena vrijednost, 

1. 400.000,00 EUR, a da se sada  govori o ukupnoj vrijednosti 3.300.000,00 EUR. Pitala je 

znači li to da je došlo do poskupljenja radova i o čemu se zapravo radi te da se nada da će radovi 

biti izvršeni kako treba i da 1. 047. 000,00 EUR dobivenih od Ministarstva neće propasti jer je 

rok za izvođenje 30 mjeseci od potpisivanja ugovora. 

 

Gradonačelnik je odgovorio da se upravo zbog visoke cijene natječaj poništavao, ali da se u 

komunikaciji ispostavilo da je to realna cijena i da manje od toga ne može i da je to tržišna 

cijena. 

Naglasio je da izvođači pravdaju cijenu time što je to zaštićeni spomenik kulture koji zahtjeva 

određene standarde i puno ručnog rada koji sve jako poskupljuje. 

 

Vijećnik g. Drago Šivak je zamolio pojašnjenje točke 3. iz obrazloženja Odluke gdje piše da  

sredstva za otplatu kreditnog zaduženja osigurava Pučko otvoreno učilište Kutina u svojim 

financijskim planovima u razdoblju otplate kredita. Iznio je mišljenje da POU prema svojim 

prihodima ne može otplatiti taj kredit. 

 

Privremeni pročelnik je objasnio da je to stvar tehničke prirode i da će tako pisati i u proračunu,  

da je POU potpisnik kredita i da je POU obavezno vraćati taj kredit. Naglasio je ključnu točku, 

a to je izvor financiranja vraćanja tog kredita i da izvor financiranja neće biti vlastiti prihodi 

POU jer ga oni ne mogu ostvariti i da će sredstva osigurati Grad Kutina koji je osnivač i kao 

takav je odgovoran i za sve obaveze svojih proračunskih korisnika. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o davanju suglasnosti za zaduženje Pučkom otvorenom učilištu Kutina  

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 6. 

Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za zaduženje Osnovne škole Stjepana Kefelje 

 

Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za zaduženje Osnovne škole Stjepana Kefelje ukratko 

je obrazložio privremeni pročelnik Upravnog odjela za financije g. Andrija Vdović i rekao kako 

je riječ o istoj situaciji kao u prethodnoj točki te da se radi o projektu dogradnje škole radi 

uvođenja jednosmjenskog rada u OŠ Stjepana Kefelje.  

 

Rasprave nije bilo. 

 

Jednoglasno sa 16 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o davanju suglasnosti za zaduženje Osnovne škole Stjepana Kefelje 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 



Točka 7. 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Programa razvoja poslovnih zona Grada 

Kutine za razdoblje 2023. – 2027. godina /projekcija 2028. – 2032./ 

 

Pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj g. Hrvoje Krmelić 

predstavio je Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Programa razvoja poslovnih zona grada 

Kutine za razdoblje 2023. 2027. godina projekcija 2028. 2032. te se osvrnuo na potpore koje 

Grad Kutina provodi na području gospodarstva. Istaknuo je da se navedene izmjene i dopune 

programa donose sukladno Zakonu o državnim potporama. Obavijestio je prisutne da postoji 

veliki interes za kupnju zemljišta u poslovnim zonama na području Grada Kutine, ali da postoji 

manjak zemljišta koji je u  vlasništvu Grada Kutine. Kazao je da su ovim izmjenama i dopuna 

izmijenjeni kriteriji (povećan broj kriterija i bodovanja) za kupce zemljišta kako bi na 

transparentan način odlučili za izbor najprihvatljivije ponude za kupnju zemljišta . 

 

Vijećnicu gđu Jasminku Molnar je zanimalo zašto se prije nisu odredili bodovni kriteriji koji 

su predloženi u navedenoj odluci te koje su to izmjene. Upitala je da li će biti kontaktirani svi 

oni koji su možda bili zainteresirani, a nisu se bili javljali zato što nisu bili jasnije definirani 

kriteriji. Zanimalo ju je da li je bilo zainteresiranih investitora koji se nisu odlučili za Grad 

Kutinu zbog nesigurne političke situacije. Za kraj je upitala kako će Grad pratiti ispunjavanje 

preuzetih obaveza poduzetnika koji dobiju zemljište po povoljnim uvjetima, odnosno da li 

postoji plan nadzora i sankcija za one koji nisu ispunili obećane investicije i otvaranje radnih 

mjesta. 

 

Pročelnik g. Hrvoje Krmelić je objasnio da prije uvjeti nisu bili razrađeni u tolikom obujmu 

zato što je Grad Kutina imao velik broj zemljišta te se procedura kupnje zemljišta odvijala 

pokretanjem natječaja sukladno iskazivanju interesa za kupnju zemljišta od strane poduzetnika, 

odnosno investitora. Naglasio je da Grad Kutina u situaciji sa sadašnjim programom ne bi 

mogao donijeti adekvatnu odluku i izabrati najbolju ponudu. Objasnio je da su novim 

programom pojačani elementi osiguranja te Grad Kutina prati izvršenje obveza od strane 

investitora. Vezano na pitanje neodlučnosti investitora zbog političke situacije, pročelnik je 

odgovorio da imaju konstantne upite od strane investitora za grad Kutinu, ali postoje određene 

okolnosti koje investitorima ne odgovaraju.  

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je upitala šta će se desiti ako oni investiraju na zemljištu Grada 

Kutine i ne ispune obveze, da li će tražiti povrat sredstava za tu investiciju. 

 

Pročelnik je odgovorio da investitor neće moći tražiti povrat sredstva ako ne ispoštuje donesene 

uvjete koje je propisao Grad Kutina te da će Grad Kutina tražiti povrat ako se ne realizira projekt 

(investicija) u rokovima. Naglasio je da u slučaju ako investitor iz objektivnih razloga traži 

produženje rokova, da navedenu odluku donosi Gradsko vijeće. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je pojasnila svoje prethodno pitanje te je upitala na koji način 

će Grad Kutina potraživati sredstva za izgradnju zgrade na kupljenom zemljištu u situaciji ako 

netko izgradi zgradu, a Grad Kutina zaključi da nisu ispunili ugovor. 

 

Pročelnik je objasnio da neispunjavanjem uvjeta gube povlastice i onda se naplaćuje zemljište 

po tržišnoj cijeni od 30,00 eura te se naplaćuje 100% iznos komunalnog doprinosa i komunalne 

naknade. Objasnio je smisao poslovnih zona te je naglasio da poslovnim zonama Grad Kutina 

osigurava pozitivno okruženje na način da investitoru osigurava zemljište koji je u vlasništvu 



samouprave i osigurava komunalnu infrastrukturu da investitor ne mora ulagati vlastita 

sredstva. 

 

Vijećnicu gđu Vlatku Vasik Šoufek je zanimalo koji su kriteriji sada promijenjeni jer kod prošle  

prodaje zemljišta cijena nije igrala ulogu. Ujedno je predložila da je početna cijena od 10 

bodova previše te bi je trebalo smanjiti na 5 bodova. 

 

Pročelnik g. Hrvoje Krmelić pojasnio je kako bi investitor konkurirao, mora ispunjavati uvjete 

programa, te da je cijena bila jedan od uvjeta kao najboljeg ponuditelja. Ukazao je da Grad 

Kutina do sada nije bio u situaciji da ima više kandidata te da su sada razradili kriterije za 

slučajeve kada postoji više investitora. Vezano za broj bodova, pročelnik je objasnio da je 

provedena javna rasprava te je procijenjeno da bi početna cijena trebala imati najmanji broj 

bodova uz ostale uvjete kao što je broj novotvorenih mjesta i dinamika i realizacija programa 

itd. 

 

Vijećnica gđa Vlatka Vasik Šoufek se osvrnula na uvjet  broja novootvorenih radnih mjesta te 

je upitala šta će se dogoditi ako investitor ne ispuni uvjet u broju novootvorenih radnih mjesta, 

odnosno definira da će omogućiti 10 novootvorenih radnih mjesta, a na kraju ih ima 5 

zaposlenih. 

 

Pročelnik g. Hrvoje Krmelić je objasnio da su se promijenili uvjeti na temelju čega su dobili 

određeni broj bodova i bili bolji u odnosu na druge investitore te bi investitor trebao dostaviti 

izvješće o broju novootvorenih radnih mjesta. U slučaju manjeg broja zaposlenih, investitor 

nije ispunio uvjete na koje se obvezao te se aktiviraju sredstva osiguranja.  

 

Vijećnika g. Roberta Krpeza je zanimalo ako investitor kupi zemljište i krene u realizaciju te 

dođe do poteškoća u realizaciji od strane Grada Kutina, da li investitor ima pravo na benificije 

kao da je kupio zemljište u poslovnoj zoni iako je zbog okolnosti dislocirao obavljanje 

djelatnosti. 

 

Pročelnik g. Hrvoje Krmelić je objasnio da o svakom odstupanju od kriterija odlučuje Gradsko 

vijeće te ako je investitor imao objektivne razloge preseliti svoju djelatnost investitoru će se 

dati mogućnost da navedene razloge prezentira Gradskom vijeću koje onda odlučuje o 

prolongiranju rokova. 

 

Vijećnik g. Momir Rajšić se nadovezao na pitanje vijećnice gđe Vasik Šoufejk u vezi broja 

zaposlenih. Zanimalo ga je koji je rok koji investitor mora ispuniti za zadržavanje radnika da bi 

ispunio uvjet broja novootvorenih radnih mjesta. 

 

Pročelnik g. Hrvoje Krmelić je odgovorio da navedena situacija nije predviđena programom iz 

razloga što Grad Kutina nije u poziciji da može uvjetovati broj zaposlenih za određeno 

razdoblje. Objasnio je da se posebnosti mogu raspisati kroz natječaj i ugovoriti ugovorom, ali 

je pitanje koliko je kriterij prihvatljiv investitoru. Objasnio je da su poslovne zone zamišljene 

da budu kao pomoć lokalnim poduzetnicima koji su htjeli proširiti svoju djelatnost, a nisu mogli 

više djelovati unutar stambenog dijela. Podsjetio je prisutne na investitora Ziegler d.o.o. koji su 

kompletnu proizvodnju i upravu doveli u grad Kutinu, zbog cijene zemljišta, doprinosa i 

naknade te ih je Grad Kutina uvjetovao da 5 godina moraju imati isti broj zaposlenih. 

 



Gradonačelnik  je ukazao da koliko god programom imamo propisane uvjete i kriterije uvijek 

postoji rizik i za Grad Kutinu i za investitora. Obavijestio je prisutne da se trenutno realiziraju  

3 investicije u poduzetničkoj zoni III . Podsjetio je prisutne na početke osnivanja poduzetničkih 

zona, kada se krenulo sa poduzetničkom zonom I kojom je bio cilj da se započne izgradnja 

poslovnih zona investiranjem i stvaranjem najboljih uvjeta za investitore. Istaknuo je da su 

tadašnji investitori zbog krize koja je zadesila cijeli svijet 2008. godine upali u određene 

poteškoće i da se sada na području poslovne zone I nalaze nedovršene investicije. Naglasio je 

da se ovim programom Grad Kutina pokušava ograditi od nedovršenih i neuspjelih investicija, 

ali ne želi odbiti potencijalne investitore.  Ujedno je istaknuo da je Gradu Kutini u interesu da 

investitor zaposli građane Grada Kutine.  

 

S 15 glasova za, 0 protiv, 2 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o izmjenama i dopunama Programa razvoja poslovnih zona Grada Kutine za razdoblje 

2023. – 2027. godina /projekcija 2028. – 2032./ 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 8. 

Prijedlog odluke o izmjeni odluke o odabiru u postupku dodjele koncesije za obavljanje 

dimnjačarskih poslova na području Grada Kutine 

 

Pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj g. Hrvoje Krmelić 

predstavio je Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o odabiru u postupku dodjele koncesije za 

obavljanje dimnjačarskih poslova na području Grada Kutina. Objasnio je da su dimnjačarski 

poslovi komunalna djelatnost definirana Zakonom o komunalnom gospodarstvu te da su ostala 

pitanja u vezi koncesije definirana Zakonom o koncesiji. Podsjetio je da je Grad Kutina 2021. 

godine proveo postupak javne nabave na koji se javilo poduzeće MIVEGRA d.o.o. te je 

potpisana koncesija na 4 godine. Obavijestio je prisutne da je koncesionar podnio obrazloženi 

zahtjev za izmjenu cijena usluga te je objasnio proceduru i razloge izmjene cijena dimnjačarskih 

usluga. Ujedno je podsjetio prisutne na situaciju kada je poduzeće MIVEGRA d.o.o. uskočilo 

umjesto tadašnjeg koncesionara koji je otkazao ugovor o koncesiji te je poduzeće MIVEGRA 

d.o.o. preuzelo tadašnje cijene od prošlog koncesionara. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar se osvrnula na sjednicu Gradskog vijeća koja je održana 11. 

srpnja 2021. godine kada je donesena odluka o davanju koncesije.  Podsjetila je da je na sjednici 

pitala da li je moguće da dimnjačarsku djelatnost provodi Eko Moslavina d.o.o. što je i 

navedeno kao njena djelatnost. Izvjestila je da je Grad Popovača uredio dimnjačarsku djelatnost 

upravo onako kako je ona predlagala na sjednici. 

 

Pročelnik je odgovorio da u dotičnom trenutku  nije bilo moguće organizirati dimnjačarsku 

službu koja bi radila u sklopu Gradske uprave, odnosno trgovačkog društva u vlasništvu grada. 

Objasnio je proceduru organizacije i registracije određenog posla, u ovom slučaju 

dimnjačarskog. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je tražila nadopunu te je upitala kako Grad Popovača može 

organizirati dimnjačarsku službu, a Grad Kutina ne. Istaknula je da je Grad Kutina mogao 

obrazovati ljude za dimnjačarske poslove od 2021. godine. 



 

Vijećnik g. Dragutin Vagner je obavijestio prisutne da je on jedan od članova Savjeta za zaštitu 

potrošača te je objasnio način funkcioniranja savjeta ili drugih odbora. Ujedno je objasnio staru 

i novu strukturu cijena dimnjačarskih usluga koju je poduzeće MIVEGRA d.o.o. definiralo u 

svom zahtjevu za promjenom cijena dimnjačarskih usluga. Zanimalo ga je ako su građani 

obvezni plaćati čišćenje dimnjaka bar jedanput godišnje, koliko je ljudi odbilo čišćenje 

dimnjaka i da nisu snosili nikakve sankcije. 

 

Pročelnik g. Krmelić je objasnio da je za rad dimnjačarske službe nadležan Upravni odjel za 

komunalnu djelatnost Grada Kutine te je pojasnio postupak ukoliko dođe do odbijanja čišćenja 

dimnjaka i ako dimnjačar ne radi svoj posao. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner tražio je nadopunu te je rekao da po njemu navedeno povećanje 

cijene i razlog povećanja nisu adekvatni.  

 

Pročelnik g. Hrvoje Krmelić je rekao da je cijena preuzeta prije 15 godina. 

 

Vijećnik g. Ivica Glibo je istaknuo da što se tiče dimnjačarske djelatnosti, konkurencija je sve 

manja, a djelatnost je vrlo bitna za sigurnost naših građana. 

 

Vijećnik g. Momir Rajšić je naglasio da svako povećanje cijena pogađa najviše građane slabije 

platežne moći. Zanimalo ga je da li će doći do povećanja cijena ostalih usluga zajedno sa 

povećanjem dimnjačarskih usluga od  30%. Drugo pitanje se odnosilo na trajanje koncesije i  

da li će tijekom trajanja koncesije opet doći do povećanja. 

 

Pročelnik g. Hrvoje Krmelić je objasnio da je povećanje cijene od 30% obrazloženo te da uz 

dimnjačarske usluge, poduzeće izdaje ateste za priključak na distributivnu mrežu. Obavijestio 

je prisutne da navedena koncesija traje još godinu dana (do 2026. godine) i da dimnjačara na 

tržištu nema te da Grad Kutina lako može ostati bez koncesionara. 

 

Vijećnica gđa Vlatka Vasik Šoufek je upitala zašto je poduzeće tek sada povećalo cijenu. 

Ujedno se osvrnula na izlaganje i prijedlog gđe Jasminke Molnar te je upitala zašto Grad Kutina 

nije organizirao  svoju  dimnjačarsku službu.  

 

Pročelnik g. Hrvoje Krmelić je još jednom objasnio da Grad Kutina ne može direktno ugovarati, 

a da se ne provede postupak javne nabave. Podsjetio je da Grad Kutina nije bio u situaciji da 

organizira svoju dimnjačarsku službu,  kada je bivši koncesionar otkazao ugovor i kada je 

postojala mogućnost da 500 domaćinstava ostane bez grijanja. Istaknuo je da niti jedna pravna 

osoba u Gradu Kutini nije registrirana za obavljanje dimnjačarskih usluga niti ima dimnjačara.  

 

Vijećnica gđa Vlatka Vasik Šoufek je ponovila  da je Grad Kutina mogao imati svog dimnjačara 

kojem bi ponudio veću plaću. Osvrnula se na cijenu usluga te je rekla da je veća od 10,00 eura 

 

Pročelnik g. Hrvoje Krmelić je rekao je da nije veća od 10,00 ura. Objasnio je da je pravilnikom 

propisano  da za vrijeme zimskog perioda grijanja, koji traje od 1. 10 do 30.4., i ovisno o tome 

da li domaćinstvo ima ložište na kruta goriva ili ložište na tekuće gorivo, dimnjačar dolazi dva 

ili tri puta.  

 



Vijećnik g. Dragutin Vagner se osvrnuo na cijene usluga te je kazao da je koncesionar u tablici 

prezentirao dobit od 10 %. 

 

Vijećnik g. Drago Šivak se osvrnuo na iznos koncesijske naknade koju koncesionar plaća Gradu 

Kutini te je ukazao da je smanjio koncesijsku naknadu za 0,2%. 

 

Vijećnik g. Momir Rajšić je ukazao da je Savjet za zaštitu potrošača trebao, kada su raspravljali 

o cijenama napraviti razliku između osnovne djelatnosti koja bi se povećala za 30%, a ostale 

djelatnosti za 10%.  

 

Pročelnik g. Hrvoje Krmelić je ukazao da se ne zna koliko će dimnjačarska služba provoditi 

ostale djelatnosti, ali se zna broj kućanstava u kojoj se provodi osnovna djelatnost. Istaknuo je 

da se ne zna da li će dobit koja je definirana 10% uopće biti u tolikom iznosu. Naglasio je da 

podaci koji su prikazani u navedenom prijedlogu za povećanje cijena imaju pravnu i financijsku 

osnovu da se navedeno povećanje cijena traži. Objasnio je da povjerenstvo donosi pozitivno ili 

negativno mišljenje, a da je na Gradskom vijeću da donese odluku. 

 

Vijećnik g. Robert Krpes je rekao da je Grad Kutina trebao napraviti kao Grad Popovača gdje 

su Komunalni servisi Popovača obučili svoja dva zaposlenika za dimnjačara. 

 

Vijećnik g. Davor Malić se složio s vijećnikom g. Vagnerom i rekao da će biti protiv navedene 

odluke te smatra da se odluka treba doraditi. 

 

S 11 glasova za, 6 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o izmjeni odluke o odabiru u postupku dodjele koncesije  za obavljanje dimnjačarskih 

poslova na području Grada Kutine 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 9. 

Prijedlog programa utroška sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom 

prodajom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Kutine za 

2025. godinu 

 

Pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj g. Hrvoje Krmelić 

prezentirao je Prijedlog programa utroška sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje 

izravnom prodajom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Kutine za 2025. 

godinu. Objasnio je da je Grad Kutina kao lokalna jedinica nadležna za provođenje, prodaju, 

zakup državnog poljoprivrednog zemljišta te da Grad Kutina ostvaruje određene prihode 

(prihodi od zakupa odnosno prodaje) u 60 postotnom iznosu. Izvijestio je prisutne da je 

propisano Zakonom o poljoprivrednom zemljištu  kako se navedena sredstva mogu utrošiti. 

 

Rasprave nije bilo  

 



Jednoglasno s 16 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeti je 

 

Program 

utroška sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom prodajom, 

privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Kutine za 2025. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 10. 

Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Grada Kutine u 

području prirodnih nepogoda za 2024. godinu 

 

Pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj g. Hrvoje Krmelić 

prezentirao je Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Grada 

Kutine u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu. Objasnio je da je Grad Kutina temeljem 

članka 17. stavka 3. Zakona o ublažavanju i uklanjanju posljedica prirodnih nepogoda (NN broj 

16/19) dužna  do kraja ožujka tekuće godine podnijeti predstavničkom tijelu jedinice lokalne i 

područne (regionalne) samouprave Izvješće o izvršenju plana djelovanja za proteklu 

kalendarsku godinu. Podsjetio je prisutne da je područje Grada Kutine u prošloj godini zadesila 

jedna prirodna nepogoda (tuča) te da je pristiglo 70 prijava od fizičkih osoba i 3 prije od pravne 

osoba. Za kraj je pročelnik objasnio postupak u slučaju elementarne nepogode. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Jednoglasno s 15 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeti je 

 

Zaključak  

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Grada Kutine u području prirodnih 

nepogoda za 2024. godinu 

 

I. 

Ovim Zaključkom prihvaća se Izvješće o izvršenju Plana djelovanja Grada Kutine u području 

prirodnih nepogoda za 2024. godinu, KLASA: 320-01/24-02/1, URBROJ: 2176-3-06-01/05-

25-80, od 4. veljače 2025. godine. 

 

II. 

Ovaj Zaključak objaviti će se u „Službenim novinama Grada Kutine“ 

 

 

Točka 11. 

Prijedlog odluke o imenovanju ulica u Gradu Kutini 

 

Pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i graditeljstvo gđa Snježana Šlabek- Ohman 

prezentirala je Prijedlog odluke o imenovanju ulica u Gradu Kutini. Objasnila je da je donošenje 

odluke utemeljeno na članku 7. stavku 1. Zakona o naseljima (NN 39/22) u kojem je propisano 

da imena naselja, ulica i trgova određuje predstavničko tijelo jedinice lokalne samouprave po 

prethodnom pribavljenom mišljenju Vijeća mjesnoga odbora. Istaknula je da je Grad Kutina 



zaprimio zahtjev Mjesnog odbora Jamarica da se ulica koja vodi prema mjesnom groblju u 

naselju Jamarica imenuje u Ulicu Ivana Čevizovića. Ujedno je bilo potrebno imenovati 

određene ulice na području naselja Husain i grada Kutine za koje su dobivene suglasnosti od 

strane vijeća mjesnih odbora spomenutih naselja. Naglasila je da je navedena odluka bila na 

javnom savjetovanju od 21.10. do  21.11. prošle godine te nije zaprimljena niti jedna  primjedba 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner se osvrnuo na Ulicu Dunju u gradu Kutini te je upitao u ime 

građana kada će početi radovi na navedenoj ulici.  

 

Pročelnica je odgovorila da je imenovanje ulica i njezino evidentiranje predradnja za početak 

radova te da je potrebno prvo provesti navedeno da bi se mogla urediti ulica. 

Jednoglasno s 15 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka  

o imenovanju ulica u Gradu Kutini  

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

 

Točka 12. 

Prijedlog lokalne strategije izjednačavanja mogućnosti za osobe s invaliditetom Grada 

Kutine od 2025. do 2027. godine 

 

Privremena pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i civilno 

društvo gđa Kornelija Marošević obrazložila je Prijedlog lokalne strategije izjednačavanja 

mogućnosti za osobe s invaliditetom Grada Kutine od 2025. do 2027. godine koju Grad Kutina, 

kao jedinica lokalne samouprave, ima obvezu donijeti temeljem nacionalnog plana. Naglasila 

je da je zadaća nacionalne strategije uskladiti sve politike djelovanja na području zaštite osoba 

s invaliditetom s dostignutim standardima na globalnoj razini, a s ciljem da sva područja života 

i djelovanja budu otvorena i pristupačna upravo osobama s invaliditetom. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar se osvrnula na javno savjetovanje te je zamolila da se obavijeste 

vijećnici o provođenju javnog savjetovanja ako će se navedena odluka nalaziti kao točka 

dnevnog reda na sjednici Gradskog vijeća. Upitala je pročelnicu u vezi broja specijaliziranih 

udomiteljskih obitelji za djecu s teškoćama. 

 

Privremena pročelnica gđa Kornelija Marošević je odgovorila da su u izradi lokalne strategije 

sudjelovali svi od čijeg je interesa navedena strategija (Udruga OSI, Zaklada Sandra Stojić i dr) 

te je rekla da postoji potreba za udomiteljskim obiteljima specijaliziranim za djecu sa teškoćama 

te da Centar za socijalnu skrb ima popis obitelji koji mogu pružiti navedenu uslugu. 

 

 Jednoglasno 17 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka o donošenju  

Lokalne strategije izjednačavanja  

mogućnosti za osobe s invaliditetom Grada Kutine od 2025. do 2027. godine 

 

Lokalna strategija je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 



Točka 13. 

Prijedlog lokalne strategije za provedbu Nacionalnog plana uključivanja Roma – 

razdoblje 2025.-2027.  

 

Privremena pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i civilno 

društvo gđa Kornelija Marošević prezentirala je 13. točku dnevnog reda Prijedlog lokalne 

strategije za provedbu Nacionalnog plana uključivanja Roma - razdoblje 2025.- 2027. Istaknula 

je da je gradonačelnik imenovao povjerenstvo koje je pristupilo izradi strategije kojom je 

napravljena analiza postojećeg stanja i predložene su mjere za pomoć u poboljšanju standarda 

i integraciji osobama romske nacionalnosti s područja Grada Kutine. 

 

Vijećnik g. Momir Rajšić pohvalio je izradu strategije te se osvrnuo na mogućnosti i prava 

osoba romske nacionalne manjine (pozitivna diskriminacija) koje su definirane navedenom 

strategijom. Ujedno je spomenuo odlaganje otpada mimo deponije te je podsjetio prisutne da je 

problem započeo uvođenjem naplaćivanja dovoza otpada. Predložio je da se u strategiji propiše 

da se Romima kao nacionalnoj  manjini omogući odlaganje otpada na deponiji bez naplaćivanja. 

 

Privremena pročelnica gđa Kornelija Marošević je zahvalila na prijedlogu te je rekla da će 

navedeni prijedlog proslijediti nadležnom trgovačkom društvu. Podsjetila je prisutne da Grad 

Kutina ima potpisan sporazum koji omogućuje rad za opće dobro sa Hrvatskim zavodom za 

socijalnu skrb. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner je ukazao na postojeći problem kod neplaćanja dovoza smeća na 

deponiju te se je osvrnuo na broj stanovnika romske nacionalne manjine koji žive na području 

Grada Kutine, a koji su evidentirani u manjem broju. Predložio je uvođenje novih programa 

školovanja u srednjoj školi koje zanimaju djecu romske nacionalne manjine. Ujedno je istaknuo 

da bi Grad Kutina trebao sufinancirati zapošljavanje osoba romske nacionalne manjine.  

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar se također osvrnula na školovanje djece romske nacionalne 

manjine od predškole do studiranja. Zanimalo ju je  kako će se uvjeriti obitelji romske 

nacionalne manjine da djecu upišu i da pohađaju predškolu. Vijećnica je ukazala prisutnima na 

nerazmjer u pomaganju i informiranju osobama romske nacionalne manjine od osoba koje nisu 

romska manjina. Ujedno se osvrnula na edukacije koje su navedene u strategiji te se složila da 

bi trebalo uvrstiti i edukaciju o ekološkoj osviještenosti. Spomenula je i program završetka 

osnovne škole koje provodi Pučko otvoreno učilište. 

 

Privremena pročelnica se zahvalila na sugestijama te je izrazila žaljenje što navedene sugestije 

nisu došle tijekom javnog savjetovanja te da će se navedene sugestije uvrstiti u slijedeću lokalnu 

strategiju koja će se izrađivati krajem 2026. godine. Osvrnula se na broj Roma na području 

Grada Kutine, te je objasnila da se većina Roma prije nije deklarirala kao romska nacionalna 

manjina. 

 

Vijećnik g. Momir Rajšić  je podsjetio prisutne da je prije par godina djeci romske nacionalne 

manjine plaćeno da pohađaju srednju školu. Upitao je tko je ukinuo novčanu naknadu i da li se 

planira ponovno uvesti. 

 

Privremena pročelnica je objasnila da novčanu naknadu isplaćuje srednja škola čiji je osnivač 

županija, te da Grad Kutina daje stipendije studentima koje su s područja Grada Kutine i koji 

studiraju na nekom od veleučilišta ili sveučilišta na području Republike Hrvatske. Istaknula je 



da Grad Kutina do sad nije imao stipendije za učenike srednjih škola, ali da se razmatra 

uvođenje za sveopću populaciju. 

 

S 15 glasova  za, 0 protiv, 2 suzdržan donijeta je 

 

Lokalna strategija za provedbu Nacionalnog plana 

 uključivanja Roma – razdoblje 2025.-2027. 

 

Lokalna strategija je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 14. 

Prijedlog odluke o kriterijima i mjerilima financiranja Vatrogasne postrojbe Grada 

Kutine u 2025. godini 

 

Privremena pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i civilno 

društvo gđa Kornelija Marošević je objasnila Prijedlog odluke o kriterijima i mjerilima 

financiranja Vatrogasne postrojbe Grada Kutine u 2025. godini te je naglasila da je prema 

odluci Vlade Republike Hrvatske od 31. siječnja Vatrogasnoj postrojbi Kutini osigurano 

537.125,00 eura. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Jednoglasno s 14 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o kriterijima i mjerilima financiranja Vatrogasne postrojbe Grada Kutine 

 u 2025. godini 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 15. 

Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

osnovnog školstva Grada Kutine u 2025. godini 

 

Privremena pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i civilno 

društvo gđa Kornelija Marošević je obrazložila prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i 

načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva grada Kutine u 2025. godini 

te je istaknula da je prema o prema odluci Vlade Republike Hrvatske  Gradu Kutini za svih 6 

osnovnih škola dodijeljeno 738.346,00 eura. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar zamolila da joj se obrazloži zašto Osnovna škola Mate Lovraka 

koja je treća po veličini po broju učenika, dobiva najveći iznos prema navedenom prijedlogu 

odluke. 

 

Privremena pročelnica je objasnila da su kriteriji svi propisani i na osnovu propisanih kriterija 

su sredstva i raspoređena pa je tako ukazala na razlike među  školama. 

 



Jednoglasno s 14 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog 

školstva Grada Kutine u 2025. godini 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 16. 

Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju Nacrta 

Statuta Pučkog otvorenog učilišta Kutina 

 

Privremena pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i civilno 

društvo gđa Kornelija Marošević predstavila je Prijedlog odluke o davanju prethodne 

suglasnosti na Odluku o utvrđivanju Nacrta Statuta Pučkog otvorenog učilišta Kutina. Objasnila 

je prisutnima da je u svibnju 2024. godine Gradsko vijeće prihvatilo prijedlog Statuta POU 

Kutina  kojeg su uputili na  daljnje razmatranje na Trgovački sud gdje je utvrđeno da se trebaju 

uvrstiti određene izmjene. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Jednoglasno 14 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju Nacrta Statuta Pučkog 

otvorenog učilišta Kutina 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 17. 

Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Kutine za 2024. godinu  

 

Gđica Nika Petković je prezentirala Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Kutine za 2024. 

godinu te je naglasila cilj Savjeta mladih i nabrojala je neke od bitnijih aktivnosti koje su proveli 

u 2024. godini. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar se osvrnula na organiziranje KUTINIJADE te nastupa grupe 

Podočnjaci. Osvrnula se na slabu posjećenost koncerta te je upitala što se planira organizirati u 

ovoj godini. 

 

Privremena pročelnica  je objasnila da kada je  Savjet mladih prošle godine organizirao Koncert 

za mlade da su kontaktirali i informirali se u obje srednje škole na području Grada Kutine i da 

su se  maturanti izjasnili za  grupu Podočnjaci. Istaknula je da nemaju saznanja zašto je koncert 

bio slabo posjećen. Odgovorila je da i ove godine Savjet mladih ima u planu provesti anketu u 

vezi organiziranja Koncerta mladi za mlade. 

 



Predsjednik Gradskog vijeća konstatirao je da se o Izvješću ne glasa već se ono prima na znanje 

te je donijet  

Zaključak 

o primanju na znanje Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Kutine za 2024. godinu 

 

I. 

Prima se na znanje Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Kutine za 2024. godinu, koje je sastavni 

dio ovog Zaključka. 

II. 

Ovaj Zaključak objavit će se u „Službenim novinama Grada Kutine“. 

 

 

Točka 18. 

Prijedlog odluke o odobravanju Plana rada i financijskog plana Savjeta mladih Grada 

Kutine za 2025. godinu 

 

Gđica Nika Petković je obrazložila Prijedlog odluke o odobravanju Plana rada i financijskog 

plana Savjeta mladih Grada Kutine za 2025. godinu  te je rekla da je  osmišljen sa ciljem da 

osnaži mlade u gradu Kutini te da im pruži prilike za razvoj i osigura njihov aktivan doprinos 

lokalnoj zajednici. Predstavila je aktivnosti kao što su : Mladi za mlade, Sudjelovanje na petoj 

godišnjoj konferenciji Savjeta mladih Republike Hrvatske, Croatian unicorns te mentalno 

zdravlje mladih i Postani hrvatski vojnik. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar se osvrnula na financijski plan te je upitala iz kojeg izvora se 

financiraju aktivnosti. Zanimalo ju je da li je Savjet mladih povezan s drugim udrugama mladih 

i udrugama civilnog društva te kako se mjeri  učinkovitost rada Savjeta mladih. Upitala je kako 

se informiraju mladi o radu Savjeta i mogućnostima sudjelovanja u aktivnostima koje provodi 

Savjet mladih Grada Kutine.  Zanimalo ju je da li su sjednice javne i javno dostupne te da li je 

u planu organiziranje javnih tribina vezano za teme koje su zanimljive mladima. Za kraj je 

upitala kako se biraju prioritetni projekti koji će Savjet mladih financirati. 

 

Privremena pročelnica gđa Kornelija Marošević je objasnila tko su članovi Savjeta mladih 

Grada Kutine te da su vrlo aktivni i da imaju svoju stranicu na društvenim mrežama. 

Obavijestila je prisutne da su održavali mnoge aktivnosti u Baraci i u PUNK-u te da su 

sudjelovali na usavršavanju na međunarodnoj razini u Finskoj. 

 

Vijećnik Dragutin Vagner je ukazao da mladi u gradu Kutini nemaju mjesto gdje se mogu 

nalaziti te ga je zanimalo da li su mladi zainteresirani za mjesto za izlaske kao nekadašnji disko. 

  

Privremena pročelnica  gđa Kornelija Marošević je odgovorila da postoji Baraka kao mjesto 

okupljanja u kojoj se često odvijaju događanja.  

 

S 13 glasova  za, 0 protiv, 1 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o odobravanju Plana rada i financijskog plana Savjeta mladih Grada Kutine  

za 2025. godinu 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 



Točka 19. 

Prijedlog smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Grada Kutine za 

razdoblje od 2025. do 2028. godine 

 

Pročelnik Ureda gradonačelnika g. Robert Kolenc obrazložio je prijedlog smjernica za 

organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Grada Kutine za razdoblje od 2025. do 2028. godine 

koji se donosi svake četiri godine. 

 

Vijećnica gđa Vlatka Vasik Šoufek se osvrnula na imenovanje povjerenika i zamjenika 

povjerenika. Zanimalo ju je da li su se svi odazvali pošto je rok bio 17. veljače ove godine. 

 

Pročelnik je odgovorio vijećnici da će kontaktirati osobno povjerenike i zamjenike povjerenika 

koji se nisu stigli odazvati. Objasnio je prisutnima da su imenovani povjerenici i zamjenici 

povjerenika osobe koje su izabrane na konstituirajućim sjednicama vijeća mjesnih odbora za 

predsjednike i potpredsjednike vijeća mjesnih odbora poslije održavanja izbora za članove 

vijeća mjesnih odbora na području Grada Kutine. 

 

S 10 glasova  za, 3 protiv, 1 suzdržan donijete su 

 

Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Grada Kutine  

za razdoblje 2025. – 2028. godine 

 

Smjernice su priložene zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 20. 

Prijedlog plana djelovanja Grada Kutine u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu 

 

Pročelnik Ureda gradonačelnika g. Robert Kolenc obrazložio je Prijedlog odluke o donošenju 

Plana djelovanja Grada Kutine u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu te je naglasio 

da sukladno Zakonu o ublažavanju i uklanjanju posljedica prirodnih nepogoda („Narodne 

novine“, broj 16/19) Gradsko vijeće donosi plan djelovanja za sljedeću kalendarsku godinu radi 

određenja mjera i postupanja djelomične sanacije šteta od prirodnih nepogoda.  

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar imala je nekoliko pitanja. Upitala je gdje su financijski podaci 

o sredstvima koja su osigurana za provedbu plana te koliko Grad Kutina planira uložiti u 

prevenciju, a koliko u sanaciju šteta. Zanimalo ju je zašto se ne spominju projekti koji će se 

realizirati u 2025. godini te hoće li se nešto napraviti ili će se čekati da nepogoda nastupi, pa 

tek onda reagirati. Upitala je zašto plan ne predviđa konkretne mjere za ubrzanje postupka 

prijave, procjene i isplate šteta i kako će građani uopće znati što trebaju raditi u slučaju 

nepogoda. Za kraj je komentirala da se plan temelji na postupcima i institucijama, ali ne 

predviđa jasan mehanizam informiranja građana u kriznim situacijama (sustav ranog 

upozoravanja). 

 

Pročelnik g. Robert Kolenc je odgovorio  da temeljem navedenog dokumenta, stanovnici grada 

Kutine imaju pravo tražiti naknadu štete koja se može dogoditi potresom, olujnim vjetrom, 

većim poplavama, orkanskim kišama, ledom, tučom. Istaknuo je da je sustav informiranja dobar 

te je naglasio da  sukladno navedenom dokumentu Grad Kutina donosi odluku, odnosno, 

zamolbu, koja se upućuje županiji i Vladi Republike Hrvatske, za donošenje odluke o 



proglašenju elementarne nepogode. Osvrnuo se na zadnju elementarnu nepogodu, olujno 

nevrijeme, te je rekao da se je brzo reagiralo na svim područjima. Vezano za informiranje i 

obavještavanje građana, objasnio je da se mogu obratiti mjesnim odborima te da informacije i 

obavijesti mogu vidjeti na službenim stranicama Grada. Istaknuo je da se u  Proračunu Grada 

Kutine ne mogu planirati sredstva zbog neznanja o razmjeru i obimu elementarne nepogode.  

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je istaknula da bi se planom djelovanja trebali zaštiti da se što 

lakše pretrpe posljedice elementarne nepogode.  

 

Pročelnik je odgovorio da su u dokumentu nabrojane elementarne nepogode koje mogu zadesiti 

područje Grada Kutine. 

 

S 10 glasova  za, 3 protiv, 1 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o donošenju Plana djelovanja Grada Kutine u području prirodnih nepogoda 

za 2025. godinu 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 21. 

Prijedlog plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Kutine za 2025. godinu 

s trogodišnjim financijskim učincima 

 

Pročelnik Ureda gradonačelnika g. Robert Kolenc objasnio je 21. točku dnevnog reda, Prijedlog 

plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Kutine za 2025. godinu s trogodišnjim 

financijskim učincima. 

 

Vijećnik g. Robert Krpes se osvrnuo na pripadnike civilne zaštite te ga je zanimao podatak  

koliko je volontera, odnosno pripadnika civilne zaštite. Podsjetio je prisutne, kada se provodila 

vježba civilne zaštite, najveći dio posla su obavili dobrovoljna vatrogasna društva i javna 

vatrogasna postrojba. Spomenuo je HGSS, te je rekao da postoje  2 tima koji imaju opremu, ali 

imaju problema s smještajem.  

 

Pročelnik g. Robert Kolenc je rekao da Grad Kutina ima jako dobru i profesionalno opremljenu 

javnu vatrogasnu postrojbu te 16 DVD-A koji imaju dvjestotinjak operativno osposobljenih 

vatrogasaca i HGSS. Izvijestio je da je Grad Kutina u pregovorima sa predstavnikom HGSS-a 

o njihovom sjedištu. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je imala par pitanja i zamolila je pročelnika g. Roberta Kolenca 

da detaljno odgovori. Istaknula je da Stožer civilne zaštite nema operativne spremnosti, 

logističke opremljenosti i konkretne resurse za krizne situacije u navedenom planu. Upitala je 

koliko članova ima aktivnu obuku za hitne intervencije te zašto nije predviđena javna simulacija 

krizne situacije koja bi testirala učinkovitost Stožera. Zanimalo ju je  na koji način će Stožer 

civilne zaštite u 2025. godini aktivno surađivati s građanima i lokalnim zajednicama kako bi se 

poboljšala informiranost i sigurnost stanovništva. Zašto u planu nije naveden konkretan popis 

članova Stožera civilne zaštite i njihove uloge u slučaju nepogode? I zašto se kao člana ne 

navodi Dom zdravlja ili druge  institucije koje se bave sa sličnom djelatnosti. 



 

Pročelnik g. Robert Kolenc je odgovorio da Grad Kutina ima 200 operativno opremljenih 

članova Dobrovoljnog vatrogasnog društva. Vezano na pitanje popisa članova Stožera civilne 

zaštite, pročelnik je odgovorio da je 12 članova. Objasnio je da je ove godine donesena nova 

odluka o stožeru gdje su se imenovali novi članovi Stožera. U vezi informiranja lokalne 

zajednice, pročelnik je odgovorio da će informirati građane putem medija, putem web stranice. 

Ujedno je objasnio da provjeru spremnosti članova Stožera civilne zaštite obavljaju 

organiziranjem  vježbe civilne zaštite jednom godišnje te da su članovi Stožera civilne zaštite 

prošli edukaciju koje je obavilo Ravnateljstvo civilne zaštite temeljem koje su dobili potvrdu. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar je istaknula da navedene informacije trebaju znati građani znati. 

 

Gradonačelnik je istaknuo da je on kao gradonačelnik odgovorna osoba za funkcioniranje 

civilne zaštite na području grada Kutine te da je zamjenica gradonačelnika gđa Ivana Grdić 

načelnica Stožera. Naglasio je da je se posljednjih godina organizira više vježbi iz područja 

civilne zaštite nego prijašnjih godina. Osvrnuo se na vježbe koje su organizirane u gradskoj 

upravi, Petrokemiji i na Bajeru te je rekao da je cilj vježbi da se uključe gospodarstvenici, 

vatrogasci, Hrvatska gorska služba spašavanja, ostale ustanove u čijoj su nadležnosti hitne 

intervencije te predsjednici mjesnih odbora i članovi vijeća mjesnih odbora. Obavijestio je 

prisutne da je upućen dopis predsjednicima vijeća mjesnih odbora o uključenosti u civilnoj 

zaštiti zato što su se krajem studenog 2024. godine održali izbori za članove vijeća mjesnih 

odbora na području Grada Kutine. Objasnio je da se redovno vrši nadzor na rad civilne zaštite 

te se redovito šalju dokumenti na inspekcijski nadzor. Za kraj je pohvalio rad pročelnika g. 

Roberta Kolenca koji vodi administrativni dio i organiziranje rada Stožera civilne zaštite. 

 

S 9 glasova  za, 3 protiv, 1 suzdržan donijet je 

 

Plan 

razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Kutine za 2025. godinu s trogodišnjim 

financijskim učincima 

 

Plan je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 22. 

Prijedlog godišnje analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Kutine za 

2024. godinu 

 

Pročelnik Ureda gradonačelnika g. Robert Kolenc obrazložio je Prijedlog godišnje analize 

sustava civilne zaštite na području Grada Kutine za 2024. godinu te je istaknuo da se navedena 

analiza donosi za svaku godinu te da se analizira se sustav i stanje civilne zaštite jedinice lokalne 

i područne (regionalne) samouprave, utvrđuju prednosti, te nedostaci  i mjere za njihovo 

uklanjanje. 

 

Vijećnica gđa Jasminka Molnar se osvrnula na sam koncept godišnje analize te ju je zanimalo 

gdje se nalaze vježbe i smotre koje je provodila Civilna zaštita, a koje su u prethodnom točkama 

spomenute. Podsjetila je prisutne da je procjena rizika donesena 2021. godine i da nisu 

imenovani koordinatori na lokaciji. Ujedno je upitala da li je dostatan iznos od  8.100,00 EUR 

godišnje. Za kraj ju je zanimalo koje zadaće obavlja Stožer civilne zaštite i gdje su ti pokazatelji. 



 

Pročelnik g. Robert Kolenc je objasnio da će se zadaće Stožera civilne zaštite nalaziti u Izvješću 

gradonačelnika i da se iznos od 8.000,00 EUR potrošio na kupnju motornih pila. Ujedno je 

objasnio prisutnima šta se treba nalaziti u godišnjoj analizi te je vezano za koordinatore objasnio 

da su umjesto koordinatora  u Stožer imenovani povjerenici civilne zaštite koji su ujedno i 

predsjednici mjesnih odbora. 

 

 Vijećnica je upitala da li se ne bi trebalo nalaziti u analizi kapaciteti i stanje skloništa u školama, 

sportskim dvoranama, i drugim objektima.  

 

Pročelnik je istaknuo da se navedeno ne treba nalaziti u godišnjoj analizi. 

 

S 10 glasova  za, 3 protiv, 1 suzdržan donijeta je 

 

Godišnja analiza stanja sustava 

civilne zaštite na području Grada Kutine za 2024. godine 

 

Godišnja analiza je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

 

 

Zapisnik sastavile:                  Tajnica Gradskog vijeća                     Predsjednik Gradskog vijeća 

 Bernarda Grdić                           Martina Vazdar                               Nebojša Čović, mag.oec. 

  Ivana Turkalj 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 


